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MØTEPROTOKOLL  
 

Bystyret 2019-2023 
 
Dato: 16.09.2021 kl. 09:00 
Sted: Nettmøte via Teams 
Arkivsak: 21/00006 
  

 
Tilstede:  Sindre Jens Martinsen-Evje (AP), Liv Therese Thorbjørnsen (AP), 

Linda Marie Engsmyr (AP), Svein Larsen (AP), Tor Egil Brusevold 
(AP), Lisbeth Nesteng (AP), Mona Elisabeth Sandholtet Brevik (AP), 
Christer Solheim Ryen (AP), Desiré Helén Craggs (AP), Stig Aimar 
Hansen (AP), Gry Borgaas (AP), Nancy Elizabeth Githmark (AP), Stian 
Gressum (AP), Helge Skår (Valgt inn for SP-nå uavh.repr.), Arild 
Sunde (SP), Halvor Asbjørn Fjeld (SP), Jan Petter Bruun Bastøe (R), 
Marthe Jonassen Røssvassbukt Bastøe (R), Frank Vigart Thune 
Eriksen (MDG), Helene Winther Gjerløw (MDG), Else Kristine 
Gustavsen (SV), Stein Erik Westlie (FRP), Simon Andreas Brännström 
(FRP), Unni Blakkestad (FRP), Jan Inge Haltbakk (FRP), Harald 
Gerhard Rønneberg (H), Emil Alexander Haugerud Engeset (H), Gøril 
Eilertsen (H), Per Olaf Toftner (DRP), Jon Jæger Gåsvatn (DRP), Marit 
Kildedal (DRP), Jon Henriksen (DRP), Steinar Haakenstad (SaFoSa), 
Ståle Solberg (SaFoSa), Knut Annar Hasle (KRF), Anna Margaretha 
Solberg (KRF), Roar Ståle Hansen (PP) 

  
 

Forfall:  Anwar Poya (AP), Joakim Stubberud (AP), Henriette Holt Gausdal 
(SP), Wenche Marie Skaar Brattset (SP), Ann-Hege Indrevoll (H), Kai 
Roger Hagen (SaFoSa) 

  
 

Møtende 
varamedlemmer: 

Finn Arne Solberg (AP), Klaus Lintho (AP), Ole Gunnar Torgrimsby 
(SP), Arnstein Koch-Engebretsen (SP), Pål Gudbrand Rødsrud (H), 
Aisa Therese Navarrete Fredh (SaFoSa) 

  
  
Andre: Kommunedirektør Turid Stubø Johnsen, direktør helse og velferd  

Kirsti Skaug. 
 
Følgende deltok via Teams:  
Direktør organisasjon Reidar Handelsby, direktør teknisk Hasse 
Ekman, direktør samfunn Sigmund Vister, direktør oppvekst Erik 
Bråthen, direktør teknologi og endring Tone Sandvei Hankø, helsesjef 
Øivind Werner Johansen, virksomhetsleder stabstjenester Lars 
Noreng, virksomhetsleder økonomi Hilde Lind 
 
Kommunikasjonsrådgivere: Maren Engebretsen og Eva Rekvin.  
IKT- rådgiver: Stein R. Gulbrandsen 

  
Protokollfører: Kathinka Messel 
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Av 43 stemmeberettigede representanter var 43 til stede. 
 
 
Permisjoner  
Før behandlingen av sak 58/21 fikk representanten Gry Borgaas (AP) innvilget permisjon. 
Karin Brenden Korneliussen gikk inn som vararepresentant.  
 
 
Innkalling og saksliste  
Følgende hadde ordet til innkallingen: Emil Engeset (H), Harald Rønneberg (H), Marthe 
Bastøe (R) og Steinar Haakenstad (SaFoSa).  
Representantene hadde spørsmål om tidspunkt for møtestart som ordfører besvarte. 
Innkallingen og sakslisten ble enstemmig vedtatt. 
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Saker til behandling 

53/21 Valg av ny midlertidig varaordfører i varaordførers 
sykdomsperiode 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2019 - 2023 02.09.2021 86/21 
2 Bystyret 2019-2023 16.09.2021 53/21 

  
 
Formannskapets innstilling  
Som midlertidig varaordfører velges: Kristine Gustavsen (SV) 
 
 
Behandling i Bystyret 16.09.2021: 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Stein Erik Westlie (FRP) 
 
Votering 
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 42 mot 1 stemme (mindretallet FRP1) 
 
Bystyrets vedtak  
Som midlertidig varaordfører velges: Kristine Gustavsen (SV) 
 
 
 
 

54/21 Detaljreguleringsplan for Kvartal 302 - sluttbehandling 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Utvalg for plansaker 2019-2023 01.09.2021 25/21 
2 Bystyret 2019-2023 16.09.2021 54/21 
 
 
Innstilling fra Utvalg for plansaker: 
I medhold av plan- og bygningsloven § 12-12 1. ledd vedtas detaljreguleringsplan for Kvartal 
302, utarbeidet i målestokk 1:500 og datert 10.06.2021, sammen med de tilhørende 
reguleringsbestemmelser, datert 12.05.2020 og sist endret 08.07.2021 
 
 
Behandling i Bystyret 16.09.2021: 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ståle Solberg (SaFoSa), Tor Egil Brusevold (AP), Annar Hasle (KRF), Jan Petter Bastøe (R), 
Helge Skår (UH), Harald Rønneberg (H), Jan Inge Haltbakk (FRP) 
 
Representanten Jan Inge Haltbakk (FRP) fremmet følgende forslag på vegne av 
Fremskrittspartiet: 
Saken utsettes.  
 
Votering 
Forslaget om utsettelse fikk 14 stemmer og falt (mindretallet R2, PP1, KRF2, FRP4, 
SaFoSa3, DRP1, UH1). 
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Innstilling fra Utvalg for plansaker ble vedtatt med 30 mot 13 stemmer (mindretallet PP1, R2,  
SaFoSa3, UH1, FRP4, KRF2)  
 
 
Bystyrets vedtak 
I medhold av plan- og bygningsloven § 12-12 1. ledd vedtas detaljreguleringsplan for Kvartal 
302, utarbeidet i målestokk 1:500 og datert 10.06.2021, sammen med de tilhørende 
reguleringsbestemmelser, datert 12.05.2020 og sist endret 08.07.2021 
 
 
 
 
 

55/21 Detaljreguleringsplan for Bjørnstadmyra næringspark - 
sluttbehandling 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Utvalg for plansaker 2019-2023 01.09.2021 28/21 
2 Bystyret 2019-2023 16.09.2021 55/21 
 
 
Innstilling fra Utvalg for plansaker: 
I medhold av plan- og bygningsloven § 12-12 1. ledd vedtas detaljreguleringsplan for 
Bjørnstadmyra næringspark, utarbeidet i målestokk 1:1000 og datert 27.05.2020 og sist 
endret 06.07.2021, sammen med de tilhørende reguleringsbestemmelser, datert 01.07.2020 
og sist endret 16.08.2021. 
 
De deler av gjeldende reguleringsplaner som erstattes av reguleringsplanen, oppheves. 
 
 
Behandling i Bystyret 16.09.2021: 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Christer Ryen (AP), Frank Vigart Thune Eriksen (MDG), Helge Skår (UH), Jan Petter Bastøe 
(R), Helene Winther Gjerløw (MDG), Ståle Solberg (SaFoSa), Arild Sunde (SP), Annar Hasle 
(KRF), Marthe Bastøe (R), Jan Inge Haltbakk (FRP), Steinar Haakenstad (SaFoSa) 
 
Representanten Helge Skår (UH) fremmet følgende forslag på vegne av Kristelig 
folkeparti, Uavhengig representant, Sammen For Sarpsborg, Miljøpartiet De Grønne, 
Senterpartiet:  
Planen vedtas ikke, området tilbakeføres til LNF-område 
 
Representanten Helge Skår (UH) fremmet følgende tilleggsforslag: 
75 meter byggegrense til E6 istedenfor 55 meter som det står i saksframlegget. 
 
 
Votering 
Innstilling fra Utvalg for plansaker ble satt opp mot forslaget fra Kristelig folkeparti, 
Uavhengig representant, Sammen For Sarpsborg, Miljøpartiet De Grønne, Senterpartiet. 
Utvalg for plansaker sin innstilling ble vedtatt med 24 mot 19 stemmer (mindretallet KRF2, 
UH1, MDG2, SaFoSa3, FRP4, R2, SP4, PP1). 
 
Tilleggsforslaget fra Uavhengig representant fikk 17 stemmer og falt (SP5, KRF2, R2, FRP3, 
PP1, UH1, SaFoSa3) 
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Bystyrets vedtak 
I medhold av plan- og bygningsloven § 12-12 1. ledd vedtas detaljreguleringsplan for 
Bjørnstadmyra næringspark, utarbeidet i målestokk 1:1000 og datert 27.05.2020 og sist 
endret 06.07.2021, sammen med de tilhørende reguleringsbestemmelser, datert 01.07.2020 
og sist endret 16.08.2021. 
 
De deler av gjeldende reguleringsplaner som erstattes av reguleringsplanen, oppheves. 
 
 
 
 

56/21 Detaljreguleringsplan for sykkelveier ved Store Tune - 
sluttbehandling 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Utvalg for plansaker 2019-2023 01.09.2021 29/21 
2 Bystyret 2019-2023 16.09.2021 56/21 
 
 
Innstilling fra Utvalg for plansaker: 
I medhold av plan- og bygningsloven § 12-12 1. ledd vedtas detaljreguleringsplaner for 
Sykkelveier ved Store Tune: 

1. Parsell 1 – Klokkerødbukta (planID: 23054), utarbeidet i målestokk 1:500 og datert 
04.11.2020 og sist endret 08.07.2021, sammen med de tilhørende 
reguleringsbestemmelser, datert 04.11.2020 og sist endret 16.08.2021. 

2. Parsell 2 – Vest for Tune kirkegård (planID: 13022), utarbeidet i målestokk 1:500 og 
datert 04.11.2020 og sist endret 16.04.2021, sammen med de tilhørende 
reguleringsbestemmelser, datert 04.11.2020 og sist endret 16.04.2021. 

3. Parsell 3 – Tingvollheimen (planID: 13023), utarbeidet i målestokk 1:500 og datert 
04.11.2020 og sist endret 08.07.2021, sammen med de tilhørende 
reguleringsbestemmelser, datert 04.11.2020 og sist endret 16.04.2021. 

4. Parsell 4 – Rådmann Dalens vei (planID: 22077), utarbeidet i målestokk 1:500 og 
datert 04.11.2020 og sist endret 08.07.2021, sammen med de tilhørende 
reguleringsbestemmelser, datert 12.11.2020 og sist endret 16.04.2021. 

 
De deler av gjeldende reguleringsplaner som erstattes av reguleringsplanene, oppheves. 
 
 
Behandling i Bystyret 16.09.2021: 
Representanten Frank Vigart T. Eriksen (MDG) hadde i forkant av møtet bedt om å få sin 
habilitet vurdert i henhold til forvaltningsloven § 6, 1. ledd bokstav e.  
(Jfr. notat fra kommuneadvokaten som er sendt ut før møtet)  
Representanten fratrådte ved behandlingen av habilitetsspørsmålet og vararepresentant 
Stian Gjerløw (MDG) tiltrådte.  
Frank Vigart T. Eriksen ble enstemmig erklært inhabil til å behandle saken og 
vararepresentanten tiltrådte møtet. 
 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Jan Petter Bastøe (R), Helene Winther Gjerløw (MDG), Svein Larsen (AP), Ståle Solberg 
(SaFoSa), Helge Skår (UH), Harald Rønneberg (H), Jan Inge Haltbakk (FRP), Annar Hasle 
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(KRF), Steinar Haakenstad (SaFoSa), ordfører Sindre Martinsen-Evje, Per Olaf Toftner 
(DRP), Ole Gunnar Torgrimsby (SP), Jon Henriksen (DRP) 
 
Representanten Jan Petter Bastøe (R) fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av 
Rødt: 
Følgende innarbeides i planbestemmelsene for parsell 3:  
Bøketreet som må felles som følge av byggingen av sykkelanlegget skal erstattes ved 
nyplanting av tilsvarende tre.  
 
Representanten Helene Winther Gjerløw (MDG) fremmet følgende tilleggsforslag på 
vegne av Miljøpartiet De Grønne: 
Det skal etableres ei trerekke langs parsell 3 ved Tingvollheimen. 
 
Representanten Per Olaf Toftner (DRP) fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av 
Det rette parti:  
Det skal vurderes ei trerekke langs parsell 3 ved Tingvollheimen. 
 
Votering 
Tilleggsforslaget fra Miljøpartiet De Grønne fikk 15 stemmer (MDG2, R2, SP4, FRP4, UH1, 
DRP1 og PP1) og falt.  
 
Tilleggsforslaget fra Det rette parti ble vedtatt med 24 mot 19 stemmer (mindretallet AP15, 
SV1, SaFoSa1, SP2) 
 
Tilleggsforslaget fra Rødt ble vedtatt med 38 mot 5 stemmer (mindretallet H4, PP1) 
Innstilling fra Utvalg for plansaker ble vedtatt med 41 mot 2 stemmer (mindretallet SaFoSa2) 
 
 
Bystyrets vedtak  
I medhold av plan- og bygningsloven § 12-12 1. ledd vedtas detaljreguleringsplaner for 
Sykkelveier ved Store Tune: 

1. Parsell 1 – Klokkerødbukta (planID: 23054), utarbeidet i målestokk 1:500 og datert 
04.11.2020 og sist endret 08.07.2021, sammen med de tilhørende 
reguleringsbestemmelser, datert 04.11.2020 og sist endret 16.08.2021. 

2. Parsell 2 – Vest for Tune kirkegård (planID: 13022), utarbeidet i målestokk 1:500 og 
datert 04.11.2020 og sist endret 16.04.2021, sammen med de tilhørende 
reguleringsbestemmelser, datert 04.11.2020 og sist endret 16.04.2021. 

3. Parsell 3 – Tingvollheimen (planID: 13023), utarbeidet i målestokk 1:500 og datert 
04.11.2020 og sist endret 08.07.2021, sammen med de tilhørende 
reguleringsbestemmelser, datert 04.11.2020 og sist endret 16.04.2021. 

4. Parsell 4 – Rådmann Dalens vei (planID: 22077), utarbeidet i målestokk 1:500 og 
datert 04.11.2020 og sist endret 08.07.2021, sammen med de tilhørende 
reguleringsbestemmelser, datert 12.11.2020 og sist endret 16.04.2021. 

 
De deler av gjeldende reguleringsplaner som erstattes av reguleringsplanene, oppheves. 
 
Følgende innarbeides i planbestemmelsene for parsell 3:  
Bøketreet som må felles som følge av byggingen av sykkelanlegget skal erstattes ved 
nyplanting av tilsvarende tre.  
 
Det skal vurderes ei trerekke langs parsell 3 ved Tingvollheimen. 
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57/21 Bukkenes - realisering av vedtatt reguleringsplan 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2019 - 2023 03.06.2021 68/21 
2 Bystyret 2019-2023 17.06.2021 45/21 
3 Bystyret 2019-2023 16.09.2021 57/21 
 
 
Formannskapets innstilling  

1. Eventuelt salg av hovedhuset med tilhørende tomt (T4 i plankart) avventes til det er 
gjort en ekstra utsjekk med Oslofjordens Friluftsråd og Den Norske Turistforening om 
de vil benytte hovedhuset som kystledhytte. Dette avklares innen 01.07.2022.  

2. Resten av utbyggingsområdene under gnr 1133 bnr 5 Bukkenes selges som ferdig 
regulert område til høystbydende.  

3. Dersom hovedhus og tomt ikke blir benyttet som kystledhytte, selges også dette som 
ferdig regulert tomt til høystbydende.  

4. Kommunedirektør gis fullmakt til salg av landbruksarealene til Marianne Karlsøen 
Berger forutsatt at et slikt kjøp sikrer utvidet veirett over kjøpers eiendom gnr 1133 
bnr 4 for innregulerte fritidstomter.  

5. Kommunedirektøren fremmer forslag om nødvendige budsjettendringer gjennom 
tertialrapporteringen, når salgene er gjennomført og endelig salgsinntekt er kjent.  

6. Kommunedirektøren forbereder etablering av en stiftelse med formål at midlene fra 
salg av Bukkenes skal benyttes til oppgradering av Ullerøy leirskole. 

 
 
Behandling i Bystyret 16.09.2021: 
Representanten Per Olaf Toftner (DRP) hadde i forkant av møtet bedt om å få sin habilitet 
vurdert i henhold til forvaltningsloven § 6, 1. ledd bokstav b.  
(Jfr. notat fra kommuneadvokaten som er sendt ut før møtet)  
Representanten fratrådte ved behandlingen av habilitetsspørsmålet og vararepresentant 
Bjørn Klein (DRP) tiltrådte.  
Per Olaf Toftner ble enstemmig erklært inhabil til å behandle saken og vararepresentanten 
tiltrådte møtet. 
 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Therese Thorbjørnsen (AP), Ståle Solberg (SaFoSa), Halvor Fjeld (SP), Frank Vigart Thune 
Eriksen (MDG), Anna Margaretha Solberg (KRF), Jan Petter Bastøe (R), Helge Skår (UH), 
Helene Winther Gjerløw (MDG), Ståle Hansen (PP), Steinar Haakenstad (SaFoSa), Annar 
Hasle (KRF), Svein Larsen (AP) 
 
Representanten Therese Thorbjørnsen (AP) fremmet følgende forslag på vegne av 
Arbeiderpartiet, Senterpartiet, Sosialistisk Venstreparti, Miljøpartiet De Grønne, Det 
Rette Parti, Høyre og Fremskrittspartiet: 

1. Kommunedirektøren gis fullmakt til å selge hyttetomtene T1, T2 og T11 under gnr 
1133 bnr 5 Bukkenes.  

2. Hyttetomtene T7, T8, T9 og T10 selges ikke. Parkeringsplass og lekeplass på dyrket 
mark opparbeides ikke. Kommunedirektøren bes fremme forslag om å tilbakeføre 
disse områdene til dyrket mark ved rullering av kystsoneplanen.  

3. Kommunedirektøren innleder forhandlinger med Oslofjordens Friluftsråd om 
etablering av en kystledshytte med utgangspunkt i hovedhuset og tilhørende tomt 
(T4), eventuelt kombinert med bruk av øvrige nærliggende tomter. Avtale om 
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kystledshytte legges fram for bystyret til behandling. Bruk av de øvrige tomtene på 
Bukkenes avklares som en del av denne saken.  

4. Kommunedirektøren søker Stiftelsestilsynet om å få endret forutsetning for oppheving 
av testamentsklausul (bruk av salgsinntekter til oppgradering av Ullerøy leirskole) slik 
at omdannelse av eiendommen til kystledshytte kan tillates. Det søkes videre om å 
kunne benytte salgsinntekter fra tomter som blir solgt til oppgradering av Ullerøy 
leirskole uten å gå veien om en stiftelse. Salgsinntektene avsettes investeringsfond 
øremerket oppgradering av Ullerøy leirskole.  

5. Kommunedirektør gis fullmakt til salg av områder regulert eller avsatt til landbruk til 
Marianne Karlsøen Berger forutsatt at et slikt kjøp sikrer utvidet veirett over kjøpers 
eiendom gnr 1133 bnr 4.  

6. Kommunedirektøren fremmer forslag om nødvendige budsjettendringer gjennom 
tertialrapporteringen, når salgene er gjennomført og endelig salgsinntekt er kjent 

 
 
Representanten Ståle Solberg (SaFoSa) fremmet følgende forslag på vegne av 
Sammen for Sarpsborg og Rødt: 

1. Sarpsborg kommune beholder hele eiendommen Bukkenes.  
2. Sarpsborg kommune tillegges forvaltningsansvaret for bevaringen av stedets egenart  

ved nødvendig vern og vedlikehold som et av kommunens svært få gjenværende  
fisketorp.  

3. Det fremforhandles en avtale med velforeningen med sikte på at stedet  
vedlikeholdes, at stedet kan benyttes til skolevirksomhet og at stedet kan leies ut som  
turist- eller kystledhytte om sommeren.  

4. Dyrket areal leies ut til nabo i langsiktig kontrakt.  
5. Leieinntekter benyttes til vedlikehold av eiendommen og positiv aktivitet for ungdom  

på stedet. 

 
 
Representanten Anna Margaretha Solberg (KRF) fremmet følgende forslag på vegne 
av Kristelig folkeparti og Uavhengig representant: 

1. Stiftelse må etableres og testamentet etterleves. 
2. Videre bruk, utvikling og eventuell avhendelse må være lovlig og innenfor 

testamentets bokstav og intensjon. 
3. Midler fra tidligere tomtesalg må disponeres i henhold til testament og lovverk.  

 
 
Votering 
Formannskapets innstilling fikk 0 stemmer og falt 
 
Det ble votert punktvis over forslaget fra Kristelig Folkeparti og Uavhengig representant: 
Punkt 1 fikk 7 stemmer (KRF2, R2, UH1, FRP1, PP1) og falt. 
Punkt 2 fikk 10 stemmer (SaFoSa3, R2, UH1, KRF2, FRP1, PP1) og falt. 
Punkt 3 fikk 10 stemmer (SaFoSa3, R2, UH1, KRF2, FRP1, PP1) og falt. 
 
Forslaget fra Sammen For Sarpsborg og Rødt fikk 9 stemmer (PP1,SaFoSa2, R2, FRP1, 
UH1, KRF2) og falt.  
 
Forslaget fra Arbeiderpartiet, Senterpartiet, Sosialistisk Venstreparti, Miljøpartiet De Grønne, 
Det Rette Parti, Høyre og Fremskrittspartiet ble vedtatt med 33 mot 10 stemmer (mindretallet 
SaFoSa3, R2, PP1, FRP1, UH1, KRF2). 
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Bystyrets vedtak  

1. Kommunedirektøren gis fullmakt til å selge hyttetomtene T1, T2 og T11 under gnr 
1133 bnr 5 Bukkenes.  

2. Hyttetomtene T7, T8, T9 og T10 selges ikke. Parkeringsplass og lekeplass på dyrket 
mark opparbeides ikke. Kommunedirektøren bes fremme forslag om å tilbakeføre 
disse områdene til dyrket mark ved rullering av kystsoneplanen.  

3. Kommunedirektøren innleder forhandlinger med Oslofjordens Friluftsråd om 
etablering av en kystledshytte med utgangspunkt i hovedhuset og tilhørende tomt 
(T4), eventuelt kombinert med bruk av øvrige nærliggende tomter. Avtale om 
kystledshytte legges fram for bystyret til behandling. Bruk av de øvrige tomtene på 
Bukkenes avklares som en del av denne saken.  

4. Kommunedirektøren søker Stiftelsestilsynet om å få endret forutsetning for oppheving 
av testamentsklausul (bruk av salgsinntekter til oppgradering av Ullerøy leirskole) slik 
at omdannelse av eiendommen til kystledshytte kan tillates. Det søkes videre om å 
kunne benytte salgsinntekter fra tomter som blir solgt til oppgradering av Ullerøy 
leirskole uten å gå veien om en stiftelse. Salgsinntektene avsettes investeringsfond 
øremerket oppgradering av Ullerøy leirskole.  

5. Kommunedirektør gis fullmakt til salg av områder regulert eller avsatt til landbruk til 
Marianne Karlsøen Berger forutsatt at et slikt kjøp sikrer utvidet veirett over kjøpers 
eiendom gnr 1133 bnr 4.  

6. Kommunedirektøren fremmer forslag om nødvendige budsjettendringer gjennom 
tertialrapporteringen, når salgene er gjennomført og endelig salgsinntekt er kjent 

 
 
 
 

58/21 Handlingsprogram for personell som har deltatt i 
internasjonale tjenester 2021-2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Råd for personer med funksjonsnedsettelse 
2019 - 2023 

23.08.2021 11/21 

2 Eldrerådet 2019-2023 23.08.2021 7/21 
3 Utvalg for velferd og folkehelse 2019 - 2023 26.08.2021 16/21 
4 Bystyret 2019-2023 16.09.2021 58/21 
 
 
 
Innstilling fra Utvalg for velferd og folkehelse 
Handlingsprogram for personell som har deltatt i internasjonale tjenester 2021-2024 vedtas. 
 
 
Behandling i Bystyret 16.09.2021: 
Saksordfører Arnstein Koch-Engebretsen orienterte om saken. 
 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
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Arnstein Koch-Engebretsen (SP), Marthe Bastøe (R), kommunedirektør Turid Stubø 
Johnsen, Jan Petter Bastøe (R), Linda Engsmyr (AP), Ståle Solberg (SaFoSa), Helene 
Winther Gjerløw (MDG) 
 
 
Kommunedirektør Turid Stubø Johnsen fremmet et nytt punkt 2 til innstillingen:  
Handlingsprogrammet oversendes Forsvarets veterantjeneste. 
 
Representanten Marthe Bastøe (R) fremmet på vegne av Rødt følgende forslag for 
oversendelse til administrasjon for vurdering: 
“Kommunen skal, i samarbeid med RVTS, vurdere å tilby meritterende kurs for leger og 
annet helsepersonell om traumer, med særlig fokus på krigsopplevelser for å øke traume-
kompetansen i de kommunale helsetjenestene.» 
 
Vi foreslår at disse vurderingene gjøres innen utgangen av 2022 gjennomgående i planen. 
 
 
Votering 
Innstilling fra Utvalg for velferd og folkehelse med nytt punkt 2 fra kommunedirektøren ble 
enstemmig vedtatt.  
 
Forslaget fra Rødt ble enstemmig vedtatt oversendt administrasjon.  
 
Bystyrets vedtak  

1. Handlingsprogram for personell som har deltatt i internasjonale tjenester 2021-2024 
vedtas. 

2. Handlingsprogrammet oversendes Forsvarets veterantjeneste. 

Følgende forslag oversendes administrasjonen for vurdering: 
“Kommunen skal, i samarbeid med RVTS, vurdere å tilby meritterende kurs for leger og 
annet helsepersonell om traumer, med særlig fokus på krigsopplevelser for å øke traume-
kompetansen i de kommunale helsetjenestene.» 
 
Vi foreslår at disse vurderingene gjøres innen utgangen av 2022 gjennomgående i planen. 
 
 
 
 
 

59/21 Handlingsprogram demens 2021-2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Eldrerådet 2019-2023 23.08.2021 8/21 
2 Råd for personer med funksjonsnedsettelse 
2019 - 2023 

23.08.2021 12/21 

3 Utvalg for velferd og folkehelse 2019 - 2023 26.08.2021 17/21 
4 Bystyret 2019-2023 16.09.2021 59/21 
 
 
Innstilling fra Utvalg for velferd og folkehelse 
Handlingsprogram demens 2021-2024 vedtas. 
 
 
Behandling i Bystyret 16.09.2021: 
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Saksordfører Nancy Githmark orienterte om saken. 
 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Nancy Githmark (AP), Ståle Solberg (SaFoSa), Anna Margaretha Solberg (KRF), Stein Erik 
Westlie (FRP) 
 
Votering 
Innstilling fra Utvalg for velferd og folkehelse ble enstemmig vedtatt.  
 
Bystyrets vedtak  
Handlingsprogram demens 2021-2024 vedtas. 
 
 
 
 
 
60/21 Økonomiske konsekvenser av barnevernsreformen 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Utvalg for velferd og folkehelse 2019 - 2023 26.08.2021 15/21 
2 Formannskapet 2019 - 2023 02.09.2021 82/21 
3 Bystyret 2019-2023 16.09.2021 60/21 
 
 
Formannskapets innstilling  

1) Opplysningene i saken tas til orientering.  
2) Sarpsborg kommune støtter KS sitt arbeid med å endre kostnadsnøkkel for 

barnevern slik at den blir mer treffsikker.  
3) Kommunen jobber opp mot statlige myndigheter for å få en bedre finansiering av 

reformen.  

Behandling i Bystyret 16.09.2021: 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Linda Engsmyr (AP), Ståle Solberg (SaFoSa), Marthe Bastøe (R) 
 
Votering 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Bystyrets vedtak  

1) Opplysningene i saken tas til orientering.  
2) Sarpsborg kommune støtter KS sitt arbeid med å endre kostnadsnøkkel for 

barnevern slik at den blir mer treffsikker.  
3) Kommunen jobber opp mot statlige myndigheter for å få en bedre finansiering av 

reformen.  

 
 
 
 
61/21 Revidering av Sarpsborg kommunes økonomireglement 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2019 - 2023 02.09.2021 85/21 
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2 Bystyret 2019-2023 16.09.2021 61/21 
 
Formannskapets innstilling 
Revidert økonomireglement for Sarpsborg kommune vedtas. 
 
 
Behandling i Bystyret 16.09.2021: 
Det vises til notat fra kommunedirektøren (19/06338-19) sendt Bystyret 14.09.2021. 
 
Saksordfører Stein Erik Westlie orienterte om saken.  
 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Stein Erik Westlie (FRP), Frank Vigart Thune Eriksen (MDG), Ståle Solberg (SaFoSa), Jan 
Petter Bastøe (R), Svein Larsen (AP), Harald Rønneberg (H), Jon Jæger Gåsvatn (DRP), 
kommunedirektør Turid Stubø Johnsen 
 
 
Representanten Frank Vigart Thune Eriksen (MDG) fremmet følgende tilleggforslag på 
vegne av Miljøpartiet De Grønne, Arbeiderpartiet, Senterpartiet og Sosialistisk 
Venstreparti: 
Under 1.1 Formål 
Tilleggsforslag: 
Sikre en effektiv og forsvarlig økonomiforvaltning, som legger FNs bærekraftsmål til grunn 

Kap.7 Sarpsborg kommunes økonomiprinsipper 
Endringsforslag: 
a) Kommunens langsiktige planlegging skal ha mål om en bærekraftig økonomisk utvikling 
som ivaretar nåtidens behov uten å stå i veien for at fremtidige generasjoner klarer å ivareta 
sine (generasjonsprinsippet). 

 endres til: 

a) Kommunens langsiktige planlegging skal ha mål om en bærekraftig økonomisk utvikling 
som legger FNs bærekraftsmål til grunn og ikke belaster kommende generasjoner 
(generasjonsprinsippet). 
 
Representanten Ståle Solberg (SaFoSa) fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av 
Sammen for Sarpsborg: 

1)  Grense skal likevel fortsatt gjelde for  investeringsprosjekter som ender på over 10 
millioner  og der merforbruket er mer enn 20% over bevilget sum. 
  
2)  Valg av fastrente vil utgjøre en forsikring mot uventet og stor økning i rentesatsene. Det 
relativt svært lave rentenivået i markedet medfører at potensielt tap ved fastrente er langt 
mer begrenset enn ved høyere rentenivå. 
 Administrasjonen innhenter tilbud for fastrente på 50 % av kommunens renteeksponerte 
gjeld og presenterer sak om dette for bystyret. Gitt at bystyret velger fastrente for deler av 
låneporteføljen skal dette gjennomføres som et  unntak fra prinsippene i 
finansreglementet.  Prinsippet om flytende rente er hovedregel og fastholdes med mindre 
bystyret også senere gjør et eksplisitt vedtak om noe annet.  
 
 
Votering 
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Tilleggsforslaget fra Miljøpartiet De Grønne, Arbeiderpartiet, Senterpartiet og Sosialistisk 
Venstreparti ble vedtatt med 42 mot 1 stemme (mindretallet FRP1) 
 
Det ble votert punktvis over tilleggsforslaget fra Sammen For Sarpsborg 
Punkt 1: fikk 10 stemmer og falt (mindretallet SaFoSa3, R2, KRF2, PP1, FRP1, UF1) 
Punkt 2: fikk 6 stemmer og falt (mindretallet SaFoSa3, R2, PP1) 
 
Kommunedirektørens tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt.  
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Bystyrets vedtak  

1. Revidert økonomireglement for Sarpsborg kommune vedtas. 
 

2. Under 1.1 Formål 
Tilleggsforslag: 
Sikre en effektiv og forsvarlig økonomiforvaltning, som legger FNs bærekraftsmål til 
grunn 
Kap.7 Sarpsborg kommunes økonomiprinsipper 
Endringsforslag: 
a) Kommunens langsiktige planlegging skal ha mål om en bærekraftig økonomisk 
utvikling som ivaretar nåtidens behov uten å stå i veien for at fremtidige generasjoner 
klarer å ivareta sine (generasjonsprinsippet). 
endres til: 
a) Kommunens langsiktige planlegging skal ha mål om en bærekraftig økonomisk 
utvikling som legger FNs bærekraftsmål til grunn og ikke belaster kommende 
generasjoner (generasjonsprinsippet). 
 

3. Endringen trer i kraft fra 01.01.2022, og innarbeides i Handlingsplan 2022-2025 med 
årsbudsjett for 2022. 

 
 
 
 

62/21 Ny oppnevning av vigslere i Sarpsborg kommune 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2019 - 2023 02.09.2021 83/21 
2 Bystyret 2019-2023 16.09.2021 62/21 
 
Formannskapets innstilling  
I tillegg til ordfører og varaordfører, som er gitt vigselsmyndighet direkte gjennom loven, 
oppnevnes følgende vigslere i Sarpsborg kommune:   
 
Kommunalt ansatt:  Folkevalgt:  
Ida Odsæter  Kristine Gustavsen  
Ellen Juliussen  Therese Thorbjørnsen  
Hilde Øisang  Linda Engsmyr  
Kathinka Messel  Marit Kildedal  
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Lars Noreng  Joakim Stubberud 
Per Bjørnar Wiig   
Pål Nilsen   
Morten Nilsen   
Ole Christian Foss   
Rita Karlsen   
Linn Mari Haugsten Lind   
Katrine Kjæreng Kolstad   
Vigdis Lunde   
Anne Helen Woodruff  
Maria Skundberg Strøm   
 
 
Behandling i Bystyret 16.09.2021: 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Helge Skår (UH) 
 
Votering 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Bystyrets vedtak  
I tillegg til ordfører og varaordfører, som er gitt vigselsmyndighet direkte gjennom loven, 
oppnevnes følgende vigslere i Sarpsborg kommune:   
 
Kommunalt ansatt:  Folkevalgt:  
Ida Odsæter  Kristine Gustavsen  
Ellen Juliussen  Therese Thorbjørnsen  
Hilde Øisang  Linda Engsmyr  
Kathinka Messel  Marit Kildedal  
Lars Noreng  Joakim Stubberud 
Per Bjørnar Wiig   
Pål Nilsen   
Morten Nilsen   
Ole Christian Foss   
Rita Karlsen   
Linn Mari Haugsten Lind   
Katrine Kjæreng Kolstad   
Vigdis Lunde   
Anne Helen Woodruff  
Maria Skundberg Strøm   
 
 
 
 

************************** 
Møtet hevet kl. 14.10 

 
 
 
 
 
 
Sindre Martinsen-Evje   Svein Larsen    Stein Erik Westlie  
Ordfører 
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